

Snapshot of Global PV Markets 2026 (Fact Sheet)

2026 年全球光伏市场概览（概况简报）

IEA PVPS has released a new fact sheet of its Snapshot of Global PV Markets 2026 report. This document provides a clear and concise overview of the latest global developments in PV deployment, markets, manufacturing, and policy trends.

The fact sheet highlights that global cumulative installed PV capacity approached 3 TW by the end of 2025, with approximately 698 GW of new PV systems installed in 2025 alone, confirming another year of strong market growth.

近日，国际能源署 IEA PVPS 最新简报《Snapshot of Global PV Markets 2026》发布，该简报清晰简明地概述了全球光伏装机、市场、制造及政策趋势的最新发展态势。

该简报指出，截至 2025 年底，全球光伏累计装机容量接近 3 TW，仅 2025 年全年新增光伏装机规模就达到约 698 GW，再度印证全球光伏市场保持强劲增长态势

Highlights:

Key figures on global and regional PV deployment;

全球及区域光伏装机核心数据；

Market developments across major PV regions and emerging markets;

全球主要光伏区域与新兴市场发展动态；

Trends in distributed and utility-scale PV, storage, and grid integration;

分布式光伏、大型地面光伏、储能及电网消纳发展趋势；

Manufacturing, policy, and future outlook developments shaping the global PV sector.

影响全球光伏行业格局的制造、政策及未来前景发展动向。